
Dames en heren leden van de Raad Dalfsen, 

Geboren en getogen in het Vechtdal wil ik graag mijn steun betuigen aan het 

betoog van de heer van Leeuwen en  wat aanvullingen geven. 

Wat zou het landschap zijn zonder die bedrijvigheid van mens en dier waar vele 

fietsers en wandelaars voor niks van genieten. En de mooie en verzorgde 

boerderijtuinen ondanks dat het misschien niet overal even proper is. 

Het verloop in de biotoop is een natuurlijk proces en laat zich niet bijsturen 

door data op de tablet. 

Uit mijn herinneringen weet ik dat altijd er een groot aantal weidevogels met 

veel variaties zijn geweest. 

Dames en heren, leden van de raad, ik weet nog dat er een meter water enkele 

weken op het land stond en na het water er een laagje klei op het land 

achterbleef en dat was goed voor het land.  

Niemand van u heeft die tijd gekend!!!! 

Bedankt voor het lezen.     

Groeten, G. 

 


